

2011年金融英语考试保险与证券业务：承包商的职责 PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/645/2021_2022_2011_E5_B9_B4_E9_87_91_c92_645225.htm

第二条 承包商的职责 1. 承包商应负责设计、筹划以及在工地上建造工厂。 2. 除了业主根据第 × 条提供的项目和设施，承包商应提供所有为使工厂成功建造所必需的设备、材料、工具、设施、劳工和服务。 3. 承包商应根据附录 × 中的日程安排施工。 4. 承包商应根据附录 × 中的规定为业主培训工厂设备的操作和维修人员。 5. 承包商应向业主提供附录 × 中规定的备件。 6. 承包商应向业主提供附录 × 中指定的维修设备。

Article 2-Contractor ' s Responsibilities
1. The Contractor shall design, engineer, and construct the Plant at the Site.
2. The Contractor shall provide all equipment, materials, tools, facilities, labour and services necessary for the successful construction of the Plant except those items and facilities to be supplied by the Owner under Article (...).
3. The Contractor shall perform the Works in accordance with the Schedule in Appendix (...).
4. The Contractor shall provide the Owner ' s personnel with training of operation and maintenance of the Plant in accordance with Appendix (...).
5. The Contractor shall supply the Owner with the spare parts specified in Appendix (...).
6. The Contractor shall supply the Owner with the maintenance equipment specified in Appendix (...).

相关推荐：
#0000ff>2011年金融英语考试保险与证券业务：工厂建造合同
#0000ff>2011年金融英语考试保险与证券业务：授权委托书中英文对照
#0000ff>2011年金融英语考试保险与证券业务：特别授权书中英文对照

100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问
www.100test.com